



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

Ref. No. : LT_ST 21-22/13 (E)
4th November 2021

Dear Parents

Cancellation of Sports Day and School Picnic

To avoid mass gathering and social contact, the school has decided to cancel the Sports Day scheduled from 9th (Tuesday) to 10th (Wednesday) November and the School Picnic on 25th November (Thursday). These three days will be changed to half-day classes, and students have to attend school as usual.

As 11th November (Thursday) and 26th November (Friday) are school holidays (originally the days after the Sports Day and the School Picnic), students are not required to attend school.

Please note the aforementioned arrangements. In case of enquiries, please contact the class teacher at 2777-6289.

Yours sincerely,

CHENG Che-yin
Principal

(Remark : This letter must be stamped to be deemed valid.)

----- ✕ ----- < Reply Slip > ----- ✕ -----

Ref. No. : LT_ST 21-22/13 (E)

I acknowledge the arrangement of cancellation of Sports Day and School Picnic, and will ensure that my child will attend school on those three days.

Student's Name : _____

Student's Class & No. : _____ ()

Parent's Signature : _____

Date : _____



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): http://www.wkc.edu.hk

檔案編號: LT_ST 21-22/13

敬啟者:

取消陸運會及學校旅行

為減少人群集結及社交接觸，校方決定取消 11 月 9 日（星期二）及 10 日（星期三）之陸運會 及 11 月 25 日（星期四）之學校旅行。該三天改為半天上課日，學生當天必須回校上課。至於 11 月 11 日（星期四）及 11 月 26 日（星期五）為學校假期（原為陸運會及學校旅行翌日），學生無需回校上課。

以上各項，敬希 台端垂注，如有任何問題，請致電 2777-6289 向班主任垂詢。

此致
各位家長

校長：  謹啟
鄭智賢

二零二一年十一月四日

（註：本信函需加蓋校印方為有效）

----- ✂ ----- 回 ----- 條 ----- ✂ -----
檔案編號：LT_ST 21-22/13

敬啟者:

本人已知悉取消陸運會及學校旅行之安排，並會督促敝子弟在該三天回校上課。

此覆
惠僑英文中學校長

學生姓名： _____（正楷）
學生班別： _____（ ）
家長簽署： _____

二零二一年十一月____日